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Protokół Nr XXIII/05/2020 
z XXIII Sesji Rady Gminy i Miasta Szadek VIII kadencji, która odbyła się w dniu 26 sierpnia 2020 roku w 
Urzędzie Gminy i Miasta Szadek, godz. 9:00. 

 
Obecni Radni (lista obecności w załączeniu): 
1. Ogińska Janina – Przewodnicząca Rady 

2. Sadza Emilian – Wiceprzewodniczący Rady  
3. Kałużka Mirosław – Wiceprzewodniczący Rady  
4. Durka Krzysztof 
5. Golik Dorota;  
6. Lubiszewski Sylwester 
7. Jaruga Mirosław 
8. Król Bogdan 
9. Mielczarek Tomasz 
10. Rudecki Robert 
11. Sagan Tomasz 
12. Szwedzki Józef 
13. Mąkosa Leszek 
14. Bralczyk Stanisław 
15. Subczyńska Alicja 
 
Spoza Rady obecni byli: 

1. Pan Artur Ławniczak – Burmistrz Gminy i Miasta Szadek  

2. Pani Małgorzata Mysur – Sekretarz Gminy i Miasta Szadek 

3. Pani Ewa Manios – Skarbnik gminy i Miasta Szadek 

Ze względu na istniejącą sytuację spowodowaną koronawirusem COVID-19, w sesji nie uczestniczyli sołtysi i 
goście.  
 
Planowane tematy:       

      1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie prawomocności. 
      2.  Przyjęcie porządku obrad. 
      3. Przyjęcie protokołu z XXII Sesji Rady Gminy i Miasta Szadek (druk 1).  
      4. Sprawozdanie Burmistrza Gminy i Miasta Szadek z działalności międzysesyjnej. 

5. Sprawy różne. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy i Miasta 
Szadek (druk 2). 
7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy i Miasta Szadek na lata 2020-
2028 z perspektywą do roku 2032” wraz z „prognozą oddziaływania na środowisko dotyczącą projektu Programu 
Ochrony Środowiska dla Gminy i Miasta Szadek na lata 2020-2028 z perspektywą do roku 2032”(druk 3).  
8. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia punktu Przedszkolnego przy Publicznym Przedszkolu w Szadku z 
siedzibą w Sikucinie (druk 4). 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Szadek na lata 2020-2030 
(druk 5). 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Szadek na rok 2020 (druk 6). 
11. Interpelacje i zapytania Radnych. 
12.  Zamknięcie obrad XXIII Sesji Rady Gminy i Miasta Szadek. 

Pkt 1. Otwarcie obrad i stwierdzenie prawomocności.   

Przewodnicząca Rady Gminy i Miasta Szadek Janina Ogińska - otworzyła obrady XXIII Sesji VIII Kadencji Rady 

Gminy i Miasta Szadek. Następnie poprzez system do głosowania zweryfikowano obecność radnych oraz 

potwierdzono prawomocność obrad.   

Pkt. 2.  Przyjęcie porządku obrad. 
Przewodnicząca Rady poprosiła o wprowadzenie autopoprawki do projektu uchwały stanowiącej druk 4 w/s 
utworzenia punktu Przedszkolnego przy Publicznym Przedszkolu w Szadku z siedzibą w Sikucinie. Przeprowadziła 
głosowanie nad przyjęciem autopoprawki.  
Autopoprawka została przyjęta jednogłośnie.  
Następnie przewodzono głosowanie nad przyjęciem porządku obrad sesji. Porządek obrad sesji został przyjęty 
jednogłośnie.  
 
Pkt 3. Przyjęcie protokołu z XXII Sesji Rady Gminy i Miasta Szadek (druk 1). 

W drodze głosowania protokół przyjęto jednogłośnie.  
 
Pkt 4. Sprawozdanie Burmistrza Gminy i Miasta Szadek z działalności międzysesyjnej. 
Pan Burmistrz poinformował, że pomimo okresu wakacyjnego prowadzonych, rozpoczętych zostało kilka inwestycji. 
Ponadto, jako gmina wspólnie z MGOK, szkołami, a także ZMW na terenie gminy zorganizowaliśmy półkolonie dla 
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dzieci. Pan Burmistrz wspomniał także o podjętej przez dwóch strażaków ochotników z Przatowa inicjatywie, 
mającej na celu zebranie pieniążków na operacje dla chorej dziewczynki z naszej gminy. Rowerami pokonali trasę 
do Zakopanego w 24 godziny, a kilka dni temu przejechali w 48 godz. trasę z od granicy polsko – niemieckiej do 
granicy polsko – białoruskiej. Jako gmina 30 sierpnia organizujemy rajd rowerowy przez nasz teren.  
 
Pan Burmistrz poinformował, że w obszarze inwestycji drogowych na terenie gminy, w trakcie realizacji jest 
modernizacja odcinka drogi (1,5 km) Choszczewo – Krokocice. Od zrobienia projektu przebudowy dla tej drogi 
(będącej powiatową), minęły 4 lata i okazuje się, że brakuje tam kilkunastu przepustów. Pan Burmistrz przypomniał, 
że powiat był władny projektować tą drogę. Nie możemy zostawić jednak tego tematu i kilku innych przy okazji  tej 
inwestycji. Na odbiór czeka inwestycja drogowa na Tarnówce,  ok. kilometra. Udało się rozstrzygnąć przetarg na 
przebudowę odcinka drogi w Kromolinie – umowa zostanie podpisana lada moment, wykonanie zadania ma 
nastąpić do 15 października. Również przetarg na przebudowę kilometra drogi w Przatowie został rozstrzygnięty.  
 
W zakresie modernizacji drogi na Gliniankach (odcinek 2 km), Pan Burmistrz poinformował, że gmina otrzymała 
dofinasowanie z województwa na kwotę ponad milion złotych. Czekamy na podpisanie umowy. Jeśli  wszystko 
pójdzie dobrze, to w roku bieżącym na terenie naszej gminy będzie zmodernizowane 6,5 km dróg.   
 
Pan Burmistrz poinformował, że po długich rozmowach z Kolejami Polskimi udało się uzgodnić, że w zakresie 
przejazdu na Wielkiej Wsi zostanie zamontowana sygnalizacja świetlna, zostaną zabezpieczone dojazdy przez 
kolej dla wszystkich działek, które będą przy pasie kolejowym (na całym odcinku pasa Wielka Wieś, Prusinowice, 
Kobyla Miejska). Wszystko będzie realizowane w ramach projektu kolei. Wiadukt w Karczówku zostanie także 
przebudowany. Utrudnienia związane z tymi pracami mogą trwać nawet do roku czasu. Pan Burmistrz poinformował 
ponadto, że poprosił zarząd KDP spółki CPK o przedstawienie koncepcji dla naszej gminy w zakresie przebiegu 
kolei. Doszły 2,3 nowe trasy planowane, omijające tym razem teren naszej gminy. By wiedzieć jak to formalnie 
będzie wyglądać poprosiliśmy zarząd o spotkanie.  
 
Dodatkowo Pan Burmistrz przekazał, że ruszyły prace związane z inwestycjami wodnymi w ramach PROW: na ul. 
Wilamowskiej -  sieć sanitarna, kanalizacyjna, na ul. Sadowej przepompownia. Poza tym trwają prace na 2 km 
odcinka sieci wodnej Góry Prusinowskie – Prusinowice. Zadanie realizowane jest nowa metodą, dzięki której nie 
trzeba naruszać asfaltu. W temacie zakupu koszy na odpady dla mieszkańców gminy, Pan Burmistrz wyjaśnił, że 
gmina już trzykrotnie ogłaszała przetarg.  Niestety ceny proponowane przez firmy są bardzo wysokie. Ilość koszy 
do zakupienia to ponad 3 tys. sztuk. Rozważane jest podzielenie całości na trzy mniejsze przetargi: po 1000 koszy. 
Ponadto, odgórnie płyną sygnały, że rząd szykuje zmiany w przepisach: powrót do trzech frakcji. Póki co są to 
jedynie założenia.  
  
Odnosząc się do pandemii COVID-19, Pan Burmistrz wyjaśnił, że zagrożenie nadal jest duże. Na naszym terenie 
mamy kilkanaście potwierdzonych przypadków zakażenia wirusem. Tym samym na kwarantannie mamy dużą 
grupę mieszkańców. Nie ma żartów. Nasi urzędnicy pracują w skromnych warunkach, urząd działa cały czas. 
Interesanci nie są wpuszczani do środka, urzędnicy wychodzą na zewnątrz, mając na uwadze minimalizację 
potencjalnego zagrożenia. By nie dopuścić do sytuacji, gdzie trzeba będzie zamknąć cały urząd, pracowników 
wysłać na kwarantanny. Musimy uważać.  
 
Pan Burmistrz poinformował, że zgodnie z decyzją rządu, dzieci wracają z dniem 1 września do szkoły. Co będzie 
się działo, trudno przewidzieć. Dostaliśmy wytyczne z Kuratorium, Sanepidu i ministerstwa.  
 
Radny T. Mielczarek odniósł się do spotkania z działaczami klubu sportowego Victoria, dotyczącego  remontu 
stadionu. Zgadzamy się wszyscy, że stadion jest w całości do remontu. Wymiana murawy to tylko jeden z 
elementów modernizacji. Zdaniem radnego, przydałaby się na stadionie bieżnia oraz boisko treningowe (boczne), 
by nie niszczyć nowej murawy. Radny zaproponował  opracowanie planu działania w zakresie kompleksowego 
remontu stadionu. Usprawniłoby to proces działania w tym temacie. Radni mogliby wówczas domagać się, a Pan 
Burmistrz będzie zobligowany do corocznego zabezpieczenia środków na ten stadion.   
 
Pan Burmistrz wyjaśnił, że ma świadomość, iż stadion jest do remontu. Rada gminy zabezpieczyła wcześniej 56 
tys. zł na stadion. Planowany remont nawierzchni jest i tak w minimalnym zakresie. Pan Burmistrz przypomniał, że 
gmina złożyła do samorządu województwa wniosek na wsparcie modernizacji obiektu. W pierwszej turze nie 
załapaliśmy się na dofinasowanie. Złożyliśmy więc wniosek ponownie. Ponieważ otrzymując dofinasowanie 
moglibyśmy w dużo większym zakresie zmodernizować stadion. Czekamy na decyzję samorządu. Gmina stara się 
wpierać klub sportowy na bieżąco. Został zrobiony remont wewnątrz budynku. Pokrywamy systematycznie koszty 
bieżące utrzymania stadionu.  
 
Radny T. Mielczarek zwrócił uwagę, że budynek nadal wymaga remontu, na zewnątrz.   
 
Radny J. Szwedzki zapytał, czy dojazdy przy przejazdach kolejowych na Wielkiej Wsi, na Grabowinach będą 
zamknięte, przy konkretnych działkach mieszkańców.   
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Pan Burmistrz wyjaśnił, że zostały one skasowane już trzy lata temu. Na całej linii mniejsze przejazdy zostały 
zlikwidowane i nie są do odtworzenia. Dlatego zabiegaliśmy by kolej zrobiła dojazdy i przebudowała wiadukt w 
Karczówku.  
 
Pkt 5. Sprawy różne. 

Przewodnicząca Rady zapytała, jaka firma będzie obsługiwać dowóz dzieci do szkół, czy ta sama co w ubiegłym 
roku?  
 
Pan Burmistrz poinformował, że sprawdzi jaka firma wygrała przetarg.  
 
Radny M. Kałużka podziękował  Radzie, Panu burmistrzowi w imieniu mieszkańców oraz własnym za modernizacje 
drogi na Tarnówce.  
 
Przewodnicząca Rady zapytała o prace związane z wycinką krzaków przy drogach.  
 
Pan Burmistrz poinformował, że prace będą kontynuowane. Pierwsza próba była w Prusinowicach. Systematycznie 
będziemy starali się je wykonywać.  
 
Radny Jaruga zapytał, jak się sprawdza część od koparki, którą wykonywana jest wycinka krzaków.  
 
Pan Burmistrz wyjaśnił, że niestety idzie to wolniej niż przypuszczał. Wszystko zależy tez od terenu, ilości krzaków. 
Maszyna jest obciążana na 100%.  
 
Radna A. Subczyńska zapytała, czy wiadomo coś o przebudowie drogi wojewódzkiej 710. Kilka lat temu miała być 
remontowana na odcinku Szadek – Rossoszyca. Niestety jazda rowerem  tą drogą jest bardzo niebezpieczna.  
 
Pan Burmistrz wyjaśnił, że na odcinek drogi 710 Łask- Szadek trzykrotnie ogłaszany był przetarg. Ze względu na 
ceny ofert nie zostało to zrealizowane. Mamy nadzieje, że odpowiedzi udzieli Pan Marszałek, którego zaprosiliśmy 
na odbiór drogi na Tarnówce (modernizowanej przy wsparciu środkami z samorządu województwa). Formalnie 
wznowimy też starania do Zarządu Dróg Wojewódzkich o rondo przy ZGK, bo jest to droga o dużej przepustowości. 
Musimy lobbować, o  przebudowę drogi 710 – o ujęcie jej w planach inwestycyjnych województwa, chociażby w 
etapach.  
 
Radny T. Mielczarek zwracając się do Burmistrza, poinformował, że po raz kolejny korespondencja radnego została 
umieszczona na stronie BIP. Radny zapytała, na jakiej podstawie prawnej zostało to zrobione? nie zostało to 
uzgodnione, pismo, które otrzymał Pan Burmistrz było do wiadomości, nie do publikowania. Radny wyraził zdanie, 
że zostanie to usunięte oraz, że kierownik ZGK, który również opublikował korespondencję radnego odniesie się 
do tego, usunie, przeprosi. Radny zaznaczył, że skieruje oficjalne pismo do Burmistrza, a Pan Burmistrz odniesie 
się do tego. Radny podkreślił, iż chciał, by wiedziano, że jego korespondencja, bez zgody jest publikowana na 
stronach urzędowych.  
 
Pan Burmistrz poinformował, że zweryfikuje sprawę.  
 
Radny Mielczarek odniósł się do przekazywania arkusza organizacji szkoły, poinformował, że przekaże wyrok NSA 
z XI.2019 r. do zapoznania się. W wyroku jest wskazane, że takie dokumenty przekazuje się zainteresowanym w 
całości, bez wymazywania nazwisk.  
 
Pkt 6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 
i Miasta Szadek (druk 2). 
Do projektu uchwały Radni nie zgłosili uwag. Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie projektu uchwały i 
przedstawiła jego wyniki:  
- za podjęciem: 15 
- przeciw podjęciu: 0 
- wstrzymano się od głosu: 0 
Uchwała została podjęta jednogłośnie.  
 
Pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy i Miasta Szadek 
na lata 2020-2028 z perspektywą do roku 2032” wraz z „prognozą oddziaływania na środowisko dotyczącą 
projektu Programu Ochrony Środowiska dla Gminy i Miasta Szadek na lata 2020-2028 z perspektywą do 
roku 2032”(druk 3).  
Do projektu uchwały Radni nie zgłosili uwag. Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie projektu uchwały i 
przedstawiła jego wyniki:  
- za podjęciem: 15 
- przeciw podjęciu: 0 
- wstrzymano się od głosu: 0 
Uchwała została podjęta jednogłośnie.  
 



4 
 

Pkt 8. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia punktu Przedszkolnego przy Publicznym Przedszkolu w 
Szadku z siedzibą w Sikucinie (druk 4). 
Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie projektu uchwały wraz z przyjętą autopoprawką do projektu i 
przedstawiła jego wyniki:  
- za podjęciem: 15 
- przeciw podjęciu: 0 
- wstrzymano się od głosu: 0 
Uchwała została podjęta jednogłośnie.  
 
Pkt 9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Szadek na lata 
2020-2030 (druk 5). 
Do projektu uchwały Radni nie zgłosili uwag. Projekt omówiono na wspólnym posiedzeniu komisji. Przewodnicząca 
Rady przeprowadziła głosowanie projektu uchwały i przedstawiła jego wyniki:  
- za podjęciem: 15 
- przeciw podjęciu: 0 
- wstrzymano się od głosu: 0 
Uchwała została podjęta jednogłośnie.  
 
Pkt 10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Szadek na rok 2020 (druk 6). 
Do projektu uchwały Radni nie wnieśli uwag. Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie i przedstawiła 
wyniki głosowania uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Szadek na rok 2020: 
- za podjęciem: 15 
- przeciw podjęciu: 0 
- wstrzymano się od głosu: 0 
Uchwała została podjęta jednogłośnie.  
 
Pkt 11. Interpelacje i zapytania Radnych. 
Radny M. Jaruga złożył interpelacje w/s wycinki krzaków przy drogach gminnych na terenie sołectwa Boczki.  
 
Radny T. Mielczarek zgłosił potrzebę wycinki krzaków na skarpie – ul. Spacerowa a teren MGOK. 
 
Przewodnicząca Rady zgłosiła wycinkę krzaków przy drodze Marcelin – Wola Krokocka.   
 
Radny J. Szwedzki zgłosił ubytek w asfalcie droga Prusinowska –Stodolniana.  
 
Radna D. Golik zgłosiła wniosek o wycinkę krzaków na drodze do Henrykowa.  
 
Radny M. Kałużka poprosił, by znaki z nazwami miejscowości były względem siebie przesunięte o 10 m, by rolnicy 
jadąc maszynami mogli je swobodnie minąć.  
 
Pan Burmistrz poinformował, że prowadzone są prace w świetlicach - uzyskaliśmy wsparcie województwa na trzy 
granty sołeckie właśnie w tym zakresie.  
 
Radny Szwedzki poprosił w imieniu pewnego mieszkańca Szadku o dostarczanie mu wody pitnej.  
 
Pan Burmistrz wyjaśnił, że ten mieszkaniec otrzymał pismo od ZGK. Wystarczy by przyszedł do zakładu, zgłosił się 
tam by ustalić co i jak. Nie ma problemu by otrzymał zbiorniki na wodę. Tylko niech przyjdzie.  
 
Radny Mielczarek zwrócił uwagę, że ów mieszkaniec był w ZGK. Jak został tam potraktowany to już inna kwestia.  
 
Pan Burmistrz wyjaśnił, że można z tym mieszkańcem przyjechać do zakładu, by pomóc mu jeżeli ma problem z 
poruszaniem się, zrozumieniem, interpretacją.  
 
Pkt 12.  Zamknięcie obrad XXIII Sesji Rady Gminy i Miasta Szadek. 

Przewodnicząca Rady dokonała zamknięcia obrad  XXIII sesji Rady Gminy i Miasta Szadek..  
 
 
 
 
 
Sesja została utrwalona nagraniem audio-wideo, dostępnym na stronie internetowej urzędu.  
 
 

Protokolant                                                                                                                   Przewodnicząca Rady  

E. Lubiszewska                                                                                                               Janina Ogińska 


